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برگزاری سه مرحله دو های خیابانی در کشور  
میدانی  و  دو  فدراســیون 
در نظــر دارد با هدف رشــد 
همگانــی  ورزش  توســعه  و 
درکشور، دو های خیابانی را در 
سه دوره در سطح شهر و لیگ 
صحرانوردی را در سه مرحله 

برگزار کند.
بــه نقــل از فدراســیون 
دوومیدانی، با توجه به رویکرد ریاســت جمهوری نســبت به ورزش همگانی و 
همچنین دستور ویژه وزیر ورزش و جوانان در دیدار با خانواده دو و میدانی کشور، 
فدراســیون دو و میدانی در نظر دارد تا با آوردن مسابقات دو و میدانی به سطح 
شــهر و در میان عموم مردم، نگاه تازه ای نسبت به این ورزش پایه و مادر ایجاد 
کند. به زودی رقابت های دو های خیابانی با حضور عموم مردم در مسیر های اصلی 

پایتخت و سایر استان های کشور، در سه دوره پیاپی برگزار می شود.
همچنین قرار اســت امسال مسابقات دو صحرانوردی در قالب لیگ باشگاه ها 
و دسته جات آزاد و در سه مرحله با تماشای عموم مردم برگزار شود. رقابت های 

صحرانوردی، در استان هایی که میزبانی را بپذیرند برگزار خواهد شد.

پیام اینستاگرامی دیوید تیلور به حسن یزدانی
دیوید تیلور ستاره کشتی 
آمریکا در المپیک توکیو حالا 
خود را برای مسابقات جهانی 
اسلو آماده می کند. به گزارش 
خبرگزاری خبرآنلاین؛ دیوید 
تیلور، قهرمان کشــتی جهان 
در ســال ۲۰۱۸، خیلی زود 
پــس از کســب مــدال طلا 
در اولین المپیک خود در توکیو، آماده حضور روی تشــک کشتی است. دیوید 
تیلور برای شرکت در مسابقات جهانی بزرگسالان ۲۰۲۱ در اوایل اکتبر در اسلو 

موافقت کرده و قصد دارد عضوی از تیم ایالات متحده در نروژ باشد.
این کشــتی گیر قدرتمند در مســابقات پیش رو نیز همان وزن ۸۶ کیلوگرم 

کشتی می گیرد. 
دیوید تیلور این هفته در اینستاگرام خود نوشت: »جمله مورد علاقه این است، 
یا کاری را کامل انجام داده یا منصرف شوید، زیرا چیزی بین این دو وجود ندارد. 
هفت هفته تا مسابقات جهانی ۲۰۲۱ در اسلو نروژ باقی مانده و حالا زمان تمرکز 

مجدد بر روی هدف بعدی است.«

نشست کادر فنی استقلال با مربی جدید ایتالیایی
مربی جدیــد ایتالیایی که 
دوشــنبه به اردوی استقلال 
اضافه شد، نشستی  در دوبی 
را با مربیان ایــن تیم برگزار 
کرد. بــه گزارش ایرنا، گابریل 
پیــن مربی ایتالیایــی که از 
زمان حضور فرهاد مجیدی در 
اســتقلال، نامش به عنوان یکی از دســتیاران فرهاد مجیدی نام برده شد، شب 

گذشته سرانجام به دوبی رسید و به اردوی استقلال ملحق شد. 
این مربی که با اســتقبال فرزاد مجیدی و ســید صالح مصطفوی وارد دوبی 
شد، دیروز صبح نیز در محل اقامت آبی پوشان با فرهاد مجیدی سرمربی، بهزاد 
غلامپور و ســایر اعضای تیم نشستی را برگزار کرد. پین سابقه مربیگری در تیم 
ملی ایتالیا، جنوا، النصر ، والنســیا، گالاتاسرای و خیلی از باشگاه های دیگر را در 
کارنامه دارد. این نشست در حالی دیروز برگزار شد که بهزاد غلامپور هم در آن 
حضور داشــت. این مربی نیز که پیش از این نتوانسته بود، به دوبی بیاید، صبح 

دیروز به اردوی آبی پوشان ملحق شد.

داور ژاپنی دیدار پرسپولیس و استقلال تاجیکستان 
را سوت می زند

کنفدراســیون  اعــلام  با 
فوتبال آسیا، داور ژاپنی دیدار 
آسیایی پرسپولیس را قضاوت 

خواهد کرد.
به گزارش ایرنا، تیم فوتبال 
پرســپولیس روز ۲۳ شهریور 
مــاه در مرحله یک هشــتم 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا به 

مصاف استقلال تاجیکستان خواهد رفت. 
در همین راســتا با اعلام  AFC هیروکی کیمورا داور ژاپنی این مســابقه را 

قضاوت خواهد کرد.

ترکیب نهایی فرنگی کاران برای جهانی نروژ  
مســابقه انتخابــی درون 
اردویی کشــتی فرنگی برای 
شرکت در مســابقات جهانی 
نروژ در وزن ۵۵ کیلوگرم بین 
عباسپور و ده بزرگی برگزار شد 
تا تکلیف تنها وزن باقی مانده 

هم مشخص شود. 
ترکیب نهایی فرنگی کاران 
برای جهانی نروژبه گزارش خبرگزاری صدا و ســیما؛ بر این اساس با توجه به ۲ 
مبارزه انجام شده و برد عباس پور، وی نفر اعزامی به مسابقات جهانی نروژ در وزن 

۵۵ کیلوگرم خواهد بود.
 اسامی کشتی گیران اعزامی به شرح زیر است:

۵۵ کیلوگرم: سجاد عباس پور
۶۰ کیلوگرم: مهرداد مردانی
۶۳کیلوگرم: میثم دلخانی 

۶۷ کیلوگرم: محمدرضا گرایی
۷۲ کیلوگرم: محمدرضا مختاری
۷۷ کیلوگرم: محمد علی گرایی

۸۲ کیلوگرم: پژمان پشتام
۸۷ کیلوگرم: رامین طاهری

۹۷ کیلوگرم: محمدهادی ساروی
۱۳۰ کیلوگرم: امین میرزازاده

 
پوگبا:

ما دیگر بهترین تیم جهان نیستیم
هافبک تیــم ملی فوتبال 
فرانسه از نتایج ناامید کننده 
اخیر تیمش ابراز نگرانی کرد. 
بــه نقــل از مــارکا، تیم 
از  بعد  فرانســه  فوتبال  ملی 
جهانی  جــام  در  قهرمانــی 
۲۰۱۸ بــا افت محسوســی 
مواجه شده است. فرانسوی ها 
در رقابت های یورو ناامید کننده ظاهر شــدند و در همان مرحله یک هشــتم 
حذف شــدند. نتایج ناامید کننده خروس ها با هدایت دیدیه دشان در انتخابی 
جــام جهانی ۲۰۲۲ قطــر هم ادامه پیدا کرده و تیــم در دو دیدار اخیر برابر 
بوســنی و اوکراین به تساوی دست پیدا کرده است تا انتقادها از دشان بسیار 
زیاد شــود. پل پوگبا درباره وضعیت کنونی تیمش گفت: از آخرین پیروزی ما 

زمان زیادی می گذرد. 
بی صبرانه دلتنگ پیروزی شده ایم. همه ما چنین حسی داریم. او ادامه داد: 

ما دیگر بهترین تیم جهان نیستیم.
باید وضعیت کنونی را تغییر داد و بیش تر در کارهای هجومی شرکت کرد. 
بایــد پیراهن های ما بیش تر عرق کند و انگیزه و میل بیش تری برای پیروزی 

از خود نشان دهیم.

اخبار کوتاه

وزیــر ورزش و جوانان گفت: ســتاد عالــی بازی های 
آسیایی را خیلی سریع تشــکیل می دهیم و یک روز هم 
وقت را از دســت نخواهیم داد تا برای کسب نتایج خوب 

دورخیز خوبی داشته باشیم.
به گزارش ایرنا، »سیدحمید سجادی« روز سه شنبه در 
مراسم بازگشت کاروان ورزش ایران از بازی های پارالمپیک 
توکیو اظهار داشت: به جامعه ورزش، افتخارآفرینی کاروان 
ایران در بازی های پارالمپیک توکیو را تبریک می گویم و 
برای مدال های ارزشمندی که کسب شد، تشکر می کنم. 
وی ادامــه داد: کاروان پارالمپیک ایران با نام ســردار 
دل ها حاج قاسم سلیمانی اعزام شد و توانست همانند دو 
دوره قبــل بازی های پارالمپیک ۲۰۱۲ لندن و ۲۰۱۶ ریو 

افتخارات خوبی کسب کند. 
وزیــر ورزش تصریح کرد: به دســت آوردن ۱۲ مدال 
طلا، ۱۱ نقره و یک برنز نشان می دهد که ورزشکاران ۲۳ 
مرتبه در فینال حضور داشــتند که واقعا ارزشمند است. 
البته در بســکتبال با ویلچر، دوچرخه ســواری و قایقرانی 
که موفقیتی بدســت نیامد، دلیل آن این است که در این 
رشته ها امکانات زیادی فراهم نبوده و کارشناسان باید به 

این موضوع ورود کنند.
سجادی عنوان کرد: به سهمیه های کسب شده احترام 

می گذارم و در تمام مــوارد با دقت نظر گزارش های لازم 
را در خصوص ورزشــکاران اعزامی دریافت کردم. جا دارد 
از همیــن جا به »محمــود خســروی وفا« رییس کمیته 
پارالمپیک خسته نباشید بگویم. او برای اعزام ورزشکاران 

وقت بسیار زیادی گذاشت.
وزیــر ورزش و جوانان تصریــح کرد: در خصوص علت 
اعزام نشــدن تیم فوتبال نابینایــان از رییس کمیته ملی 
پارالمپیک ســوال کردم که گفت، انتخاب نفرات و اعزام 

آنها به بازی های پارالمپیک بر اساس تصمیم جمعی بوده 
است.

در ورزش جانبــازان و معلولان، نابینایان و کم بینایان 
و ناشــنوایان همواره از نظر عملکردی نســبت به ســایر 
رشته های ورزشــی تفاوت زیادی داشتیم که این بخاطر 
تفکر جهادی در این رشــته ها اســت. آن ها همیشه فعل 
خواستن و توانســتن را به خوبی ادا کردند. امیدوارم قدر 

این اتفاقات و موفقیت ها دانسته شود.
وی در پایــان گفت: به دلیل اینکه کمتر از یک ســال 
دیگر بازی های آســیایی و پاراآســیایی چین را در پیش 
داریم، ســتاد عالی بازی های آســیایی را خیلی ســریع 
تشکیل می دهیم و یک روز هم وقت را از دست نخواهیم 

داد تا برای موفقیت دورخیز خوبی داشته باشیم.
کاروان ورزشــی ایران در بازی هــای پارالمپیک توکیو 
بــا ۱۲ طلا، ۱۱ نقــره و یک برنز با ۲ پله صعود نســبت 
به پارالمپیک ریو در رده ســیزدهم قرار گرفت تا بهترین 
نتیجه تاریخ ایران در بازی های پارالمپیک به ثبت برسد.

چیــن با ۹۶ طلا، ۶۰ نقــره و ۵۱ برنز در صدر جدول 
رده بندی پارالمپیک ۲۰۲۰ توکیو قرار گرفتٰ،ٰ انگلستان با 
۴۱ طلا، ۳۸ نقره و ۴۵ نقره دوم شد و آمریکا با ۳۷ طلا، 

۳۶ نقره و ۳۱ برنز در جای سوم قرار گرفت.

عضو هیــات مدیره باشــگاه پرســپولیس، گفت: نگاه 
وزیر ورزش و جوانان به شــرایط باشگاه پرسپولیس کاملا 
حرفه ای بود و او برای انتخاب سرپرســت به هیات مدیره 
اختیار تــام داد. غلامعلی محمدعلیپور روز سه شــنبه در 
گفت وگو با خبرنگار ایرنا، در مورد انتخاب »مجید صدری« 
به عنوان سرپرســت باشگاه پرسپولیس، اظهار داشت: این 
انتخاب با تصویب هیــات مدیره صورت گرفت و امیدوارم 
اتفاقات خوبی در این زمینه رخ دهد. این یکی از مهمترین 
و بهترین تصمیمات حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان 
این بود که انتخاب سرپرست باشگاه را در فضایی حرفه ای 
و دموکراســی به هیات مدیره باشــگاه ســپرد و از حُسن 
اعتماد او تشکر می کنم. این موضوع نشان می دهد که نگاه 

وزیر جدید، حرفه ای و ورزشی است.
وی افزود: به خاطر اقدامات جعفر ســمیعی از او تشکر 
می کنم. پرسپولیس باشگاه بزرگی است که نتایج این تیم 
در آســیا کم نظیر بوده اســت. این که پنج سال متوالی 
قهرمان شــود و در فاصله ۳ سال، دو فینال لیگ قهرمانان 
را تجربه کند، واقعا عملکرد بی نظیری اســت. با توجه به 
این موضوع مشــکلات باشــگاه هم بزرگ تر است. در این 
ســال ها مشکلات زیادی به ارث رســیده بود اما نمی توان 

منکر زحمات مدیران قبلی باشگاه شد.

عضو هیــات مدیره باشــگاه پرســپولیس اضافه کرد: 
ســمیعی از جمله مدیران خوب باشــگاه پرسپولیس بود 
کــه آرامش را در مجموعه ایجاد کــرد. او بخش زیادی از 
بدهی های قبلی را پرداخت کــرد و اقدامات موثری انجام 
داد. همچنین زمینه ســازی برای مزایــده انتخاب کارگزار 
جدیــد دیگر اقدامی بود که صورت گرفت. ســمیعی اهل 
جنجال نبود و بیشــتر به جای مصاحبه کردن دنبال حل 
کردن مشکلات بود. سمیعی تلاش کرد هاله ای را دور تیم 
ایجاد کند که تیم هم از حاشیه به دور باشد. واقعا اقدامات 

خوبی او انجام داد که لایق تقدیر است.
علیپور اضافه کرد: همچنین کارهای سفر به تاجیکستان 
هم انجام شد و ســمیعی در دوران حضور در پرسپولیس 
شــرایط کار را برای یک ماه آینده هم فراهم کرد تا باشگاه 
به مشکلی در غیاب او بر نخورد. کارهایی که سمیعی انجام 

داد سالیان سال برای باشگاه ماندگار خواهد بود.
وی در خصوص مزایده برای انتخاب کارگزار جدید هم 
گفت: شــرایط برای مزایده فراهم شده است. در این مدت 
هر روز یک تیم متخصص در این زمینه کار می کنند و در 
تمام مســائل، بند بند قانون را بررسی می کنند تا بهترین 

اتفاق در زمینه انتخاب کارگزار جدید رخ دهد.
عضو هیات مدیره باشگاه پرسپولیس در مورد واگذاری 

باشگاه به بخش خصوصی هم اضافه کرد: این اتفاق خوبی 
است که وزیر جدید هم روی این موضوع تاکید دارد. فکر 
می کنم این اتفاق ســرانجام نهایی شود. در همه جای دنیا 
ورزش و باشــگاه ها در اختیار بخش خصوصی و مردم قرار 

دارند. در کشــور ما نیز این اتفاق باید رخ دهد. مقدماتش 
انجام شده و با تاکید وزیر فکر می کنم این اتفاق مهم طی 
یکی ۲ ماه آتی نهایی خواهد شد چرا که نگاه  سجادی به 

این موضوع مثبت است.

دونده ســرعتی ایران می گوید برای شکستن رکورد ۴۷ 
ساله دوومیدانی زنان ایران برنامه داشته اند و تلاش می کنند 
تا در مراحل دیگر لیگ باز هم این رکورد را ارتقاء بدهند. 

مرحله اول رقابت های دوومیدانی قهرمانی باشــگاه های 
کشور در بخش زنان طی روزهای ۱۴ و ۱۵ شهریور برگزار 
شد و با معرفی نفرات برتر ماده های مختلف به پایان رسید.

در جریان این مرحله از مســابقات تیم دانشــگاه آزاد با 
ترکیب الهام کاکلی، فائزه آشــورپور، فائزه نســایی و ساناز 
امیری پور، موفق شــد با ثبت زمان ۴۶.۹۱ ثانیه رکورد ۴۷ 

ساله ماده دوی ۴ در ۱۰۰ متر امدادی ایران را بشکند.
این رکورد با حد نصاب ۴۷.۵۰ ثانیه در اختیار تیم ملی 
دو و میدانی ایرانی  قرار داشت که با ترکیب زری حسینی، 
توران شادپور، سهیلا لمبانی و ناهید آچاک در سال ۱۳۵۳ 

به ثبت رسیده بود.
الهام کاکلــی، دونده تیم دانشــگاه آزاد در گفت وگو با 
ایســنا به برگزاری مرحله اول مســابقات باشگاه ها اشاره و 
بیان کرد: مســابقات چند بار به دلیل شیوع کرونا لغو شد 
که تا حدودی برای ورزشکاران سخت بود چون بدن خود را 
آماده می کردند و بعد کنسل می شد. در افت و خیز بودیم و 
حتی عده ای دلسرد شدند، اما در نهایت با فشار ورزشکاران 

و کاهش شیوع بیماری برگزار شد. 
او در مورد شکســتن رکورد ۴۷ ســاله ۴ در ۱۰۰ متر 
امدادی گفت: این تنها رکــورد قدیمی باقی مانده بود که 
آن را شکستیم. مسابقات سطح بالایی داشت و ورزشکاران 
آمادگی خود را حفظ کرده بودند. در حال حاضر هم اختلاف 
تیم دانشــگاه آزاد با پلیمرخلیج فارس کم است. امیدوارم 

بتوانیم این اختلاف را جبران کنیم و قهرمان شویم. 
کاکلی ادامه داد: قرار بود ســال گذشــته این رکورد را 
بزنیم اما متاســفانه من در حین مســابقه آسیب دیدم و 
فقط اول شــدیم اما امسال تمام هم و غم خود را برای این 
رکوردشکنی گذاشته بودیم. از قبل هم تمرین کرده بودیم 
و جــا دارد از آقای ایمان روغنی که در آماده ســازی تیم 
تلاش کرد، تشکر کنم. در جریان مسابقه هم با تلاشی که 

هم تیمی هایم داشتند، رکورد را جابه جا کردیم.
او که معتقد است این رکود تا مدت ها باقی خواهد ماند، 
بیان کرد: بعید می دانم زود شکســته شــود. مگر اینکه در 
تیمی چهار ورزشــکار سرعتی خوب جمع شوند و یکسری 
تکنیک هــا را رعایت کنند تا این رکــورد را بزنند یا اینکه 
خودمان دوباره بزنیم. در برنامه هایمان هســت که در لیگ 

بعدی باز هم این رکورد را ارتقاء بدهیم. 

این دونده  در مورد رکوردشکنی زنان در سال های اخیر 
گفت: با تلاش های فدراسیون و اعزام هایی که به مسابقات 
برون مرزی انجام می شود، تمام ورزشکاران تلاش می کنند 
در اعزام ها جایی داشــته باشند تا تجربه کسب کنند، کنار 
ورزشکاران بزرگ مسابقه بدهند و جایگاه خود را بالا ببرند. 
بنابراین تلاش ورزشکاران با وجود کرونا بیشتر شده است. 
همچنین تعداد مربیان هم افزایش پیدا کرده است. تعدادی 
از ورزشــکاران از دنیای قهرمانــی خداحافظی کرده  و در 
ســمت مربی حاضر شده اند و با ورزشــکارن کار می کنند. 
اگر این روند ادامه پیدا کند در سال های آینده شاهد رشد 

خوبی خواهیم بود.
او در این مورد افزود: آقای صیامی هم از بدنه دوومیدانی 
اســت و تمام تلاش خود را می کند تا به ورزشکاران انگیزه 

بدهد.
قرار اســت تعداد زیادی به مسابقات آسیای میانه اعزام 
شــوند و این به ورزشــکاران مخصوصا نوجوانان و جوانان 
انگیزه می دهد تا تلاش کنند و پابه پای بزرگســالان پیش 
برونــد و رکوردها را جابه جا کنند. آینــده خوبی را برای 

دوومیدانی می بینم. 
کاکلی در پاســخ به این ســوال که وضعیت جوانان و 
نوجوانان دوومیدانی چگونه است و  می توانیم به آینده آنها 
امیدوار باشــیم؟ گفت: همه چیز بستگی به خود ورزشکار 
دارد. برخی همیشه دنبال نتیجه هستند در صورتی که همه 
افت و خیز دارند. من سال گذشته آسیب دیدم  و نتوانستم 

در مسابقات شرکت کنم، اما برخی از  ورزشکاران اگر یک 
بار رکوردشــان به رکورد قبلی نرسد یا مقام کسب نکنند، 
ممکن است دلسرد شوند و دوومیدانی را کنار بگذارند. این 
به شخصیت ورزشکار بستگی دارد. اگر شخصیت قهرمانی 

داشته باشد، پیشرفت می کند.
او در ایــن مورد افزود: البته مربیــان هم در این زمینه 
می توانند کمک کنند. همچنین یکی از دلایل مهم کمک 
کننده، وجود روانشناس ورزشی است. من خودم روانشناسی 
ورزشی خوانده ام و روانشناس کنارم بوده، می دانم که خیلی 

مهم است.
البته فدراسیون ســعی می کند که مشکلات را برطرف 
کند و  در مسابقات قهرمانی جهان جوانان با تیم روانشناس 
اعزام کرد. اگر این روند ادامه پیدا کند، شاهد این خواهیم 

بود که نوجوانان و جوانان جا پای بزرگسالان می گذارند. 

وزیر ورزش و جوانان: 

برایبازیهایآسیاییزمانراازدستنمیدهیم

عضو هیات مدیره باشگاه پرسپولیس: 

سجادی برای انتخاب سرپرست به هیات مدیره پرسپولیس اختیار تام داد

الهام کاکلی پس از شکستن رکورد ۴۷ ساله دوومیدانی: 

تمام هم و غم ما همین بود

رئیس کمیته برگزاری مسابقات فدراسیون تنیس گفت: 
بعد از پایان مسابقات لیگ باشگاهی ۱۴۰۰ متقاضیان حضور 
در این پیکار ها باید به خریداری جواز برای جایگزینی اقدام 

کنند.

ســینا ابراهیمیان در مصاحبه اختصاصــی با خبرنگار 
خبرگزاری صدا و سیما افزود: امسال تیم ها برای قرار گرفتن 
در دسته های مختلف بازی های باشگاهی را پیگیری کردند 
و سال آینده مسابقات به طور مجزا در دسته جات مختلف 

برگزار خواهد شد.
وی گفت: اگر تیمی بخواهد در هر یک از مسابقات لیگ 
برتر و یا دســته یک حاضر شود باید جواز یکی از تیم های 
راه یافته به گروه مورد نظرش را خریداری کرده و جایگزین 
شود، در غیر اینصورت باید کار را برای رسیدن به لیگ برتر 

از دسته ۲ آغاز کند.
رئیس کمیته برگزاری مسابقات فدراسیون تنیس افزود: 
از ســال ۱۳۹۳ تاکنون برگزاری رقابت های لیگ باشگاهی 
تعطیل شده بود و امسال بعد از ۷ سال دوباره این رقابت ها 
راه اندازی شــد و هم اکنون با حضور ۴۸ تیم از ۱۴ استان 
کشور در حال برگزاری است، بیش از ۳۵۰ نفر در بخش های 
مختلف از جمله مربــی، داور، بازیکن و دیگر عوامل درگیر 
اجرای این مســابقات هستند. ابراهیمیان گفت: استقبال از 
این دوره از رقابت ها بسیار بالا بود به طوری که می توانستیم 
مســابقات را باحضور تعداد تیم بیشتر برگزار کنیم، اما ۱۴ 
تیم به علت پایــان مهلت زمان ثبت نام و یا تکمیل نبودن 

مدارک نتوانستند در لیگ حاضر شوند.
وی افزود: از آن جا که بعد از ســال ها، اجرای رقابت های 
باشگاهی را در دستور کار قرار دادیم باید تیم ها و باشگاه ها 
دسته بندی شوند و به همین علت این رقابت ها محلی برای 
استخراج تیم ها و دسته بندی آن ها شده است، که این کار 

براســاس جدول طراحی شده کمیته مسابقات و آیین نامه 
سازمان لیگ انجام می شــود.طبق اساسنامه لیگ را دنبال 

می کنیم
رئیس کمیته برگزاری مسابقات فدراسیون تنیس گفت: 
طبق اساســنامه لیگ، این رقابت ها در ۸ گروه ۶ تیمی آغاز 
شــد و ۱۶ تیم به دور دوم صعود کردند، تیم های سوم هر 
گــروه در مرحله مقدماتی، به همراه ۸ تیم دوم مرحله دوم 
مسابقات، ســال آینده در دسته یک حضور خواهند داشت 
و ۸ تیم نخســت هم جواز حضور در پیکار های لیگ برتر را 

کسب می کنند.
ابراهیمیان گفت: در رقابت های باشگاهی امسال همه ملی 
پوشان و مدعیان تنیس ایران حضور دارند و فقط حمیدرضا 
نداف، چون درگیر حضور در مسابقات بین المللی بود، غایب 
اصلی لیگ است. همین مساله سطح کیفی بازی ها را تا حد 
زیادی بالا برده است و بازیکنان انگیزه بالایی برای شکست 
یکدیگر دارند. رئیس کمیته برگزاری مســابقات فدراسیون 
تنیس گفت: از آن جا که تنیس ایران در مسابقات دیویس 
کاپ در بخش ۲ نفره دچار مشــکل می شود سعی کردیم 
امســال در پیکار های باشگاهی به مسابقات دوبل هم مانند 
بخش انفــرادی بها دهیم تا این خــلاء در عرصه های بین 

المللی برطرف شود.

درب لیگ تنیس بسته نشده؛ متقاضیان باید جواز بخرند!  

انتخاب مســئولان وزارت ورزش توسط حمید سجادی 
چون مردابی است که وزیر به آن نزدیک شده و اگر نتواند 
بر اساس شایسته ســالاری مردان مورد نظرش را انتخاب 

کند، احتمال گیر افتادنش در مرداب زیاد است.
به گزارش خبرنــگار مهر، انتخابی که بــا رای اعتماد 
نمایندگان مجلس به »حمید ســجادی« برای ورزش در 
دولت ســیزدهم انجام شــد مورد اقبال جمعیت زیادی از 
اهالی ورزش است؛ آنهایی که نمی خواستند راه همیشگی 
برای ورود مدیران سیاســی ادامه پیدا کند تا آفت زدایی 

برای پیشــرفت ورزش در همین آغاز کار دولت جدید و به 
کارگیری یک متخصص ورزشی استارت بخورد.

طبق آنچه خواست ورزشی ها بود و برای اولین بار، یک 
»جامانده« از کابینه آن هم غریبه و بیگانه با ورزش متصدی 
امور نشد بلکه فردی از جنس خود ورزشی ها و بزرگ شده 
در میان آنها کلیددار شده است که طبق آنچه از ظواهر امر 
بر می آید مقبولیت زیادی هم در میان ورزشــی ها و حتی 
غیر ورزشــی ها دارد اما حمید ســجادی باید مراقب باشد 
که »مقبولیت امروزش« او را در تصمیماتش دچار اشتباه 

نکند که در این صورت تمام انتقادات نسبت به انتخاب های 
گذشته برای روی کار آوردن مدیران غیرورزشی در ورزش 

را رَد می کند.
»بدهی« های وزیر همسو با »انتخاب« هایش نشود

نزدیک به دو هفته است که حمید سجادی وزیر ورزش 
شده اســت. طی این مدت وی پیگیر کارهای کلیشه ای و 
همیشــگی برای بازدید از اماکن ورزشی و دیدار با مدیران 
فدراسیون ها بوده است، در تمام این دید و بازدیدها حضور 
افرادی کنار ســجادی به چشم می آید که بعضاً نام شان در 

فهرست گزینه های مورد نظر برای قرار گرفتن در کنار وی 
هم دیده می شود.

طبیعی اســت که در پشــت صحنه هم هستند افراد 
دیگری که به دنبال »ســهم خواهی« خــود از ورزش در 
دولت جدید هســتند به خصوص آنها که در تمام روزهای 
پراســترس و پررفت و آمد قبــل از رای اعتماد، در داخل 
مجلس شورای اســلامی یا خارج از آن همراه و پشتیبان 
حمید ســجادی بودند و کمک حالش برای گذر از مسیر 

مخالفانش.

شایسته سالاری جایگزین رابطه بازی

خطر نزدیک شدن به مرداب »تسویه بدهی« پیش روی وزیر ورزش


